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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Emberi Erőforrások
Minisztériumát vezető miniszterhez

,,Miért ilyen nagy az adósságállomány az ajkai és a tapolcai kórházban?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Bizonyára Ön is értesült róla, hogy az ajkai Magyar Imre kórház 485 millió Ft, a tapolcai Deák
Jenő kórház 83 millió forint adósságot halmozott fel októberre. Mivel az igazgatók elmondása
szerint minden rendben működik az intézményekben, ezért jogosan szeretnék az itt élők tudni,
pontosan milyen tételekből áll a kórházak adósságállománya. Szeretnénk elkerülni azt, hogy
bizonyos beszállítók működését veszélyeztesse a kórházakkal szemben fennálló követelésük!

A megismerni kívánt adatok a következők:
Pontosan mekkora volt a tapolcai Deák Jenő kórház adósságállománya október l-jén és 
mekkora a válaszadás napján? Mely beszállítóknak tartozik a kórház, mekkora
összegben? Részletesen mely beszállítókkal szemben áll fenn 30 napon túli és 60 napon
túli tartozás?
Pontosan mekkora volt az ajkai Magyar Imre adósságállománya október l-jén és 
mekkora a válaszadás napján? Mely beszállítóknak tartozik a kórház, mekkora
összegben? Részletesen mely beszállítókkal szemben áll fenn 30 napon túli és 60 napon
túli tartozás?

Kérem, valamennyi kérdésemre választ adni szíveskedjék,

Köszönjük érdemi válaszát!

Budapest, 2018. október 18.
Tisztelettel,


